
 

 
 

Poznań, 26 kwietnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. zwiększenia porządku wokół skateparku przy ul. Wierzbięcice 

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

Wokół skateparku przy ul. Wierzbięcice w godzinach porannych regularnie mamy do 

czynienia z dużą ilością śmieci, w szczególności pustych plastikowych butelek (zostawianych 

najprawdopodobniej przez użytkowników skateparku). Wygląda to bardzo mało estetycznie, a 

jest to miejsce znajdujące się w ścisłym centrum miasta, nieopodal dworca kolejowego oraz 

autobusowego, którym często uczęszczają także liczni turyści (kierując się na ul. Półwiejską 

czy do Starego Browaru). Dobrym rozwiązaniem byłoby więc zastosowanie najbardziej 

odpowiednich rozwiązań, by tego typu widok (jak na zdjęciu nr 1 poniżej) powtarzał się jak 

najrzadziej. Uprzejmie proszę o podjęcie działań w tej sprawie, umieszczenie dodatkowych 

koszy na śmieci w bliskim sąsiedztwie ze skateparkiem (gdyż obecne są często przepełnione) 

bądź też znaku informacyjnego z prośbą o zachowanie czystości na terenach zielonych. 

Myślę, że takie drobne inicjatywy mogłyby pomóc rozwiązać obecny problem.   

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 
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